
                                                            Protokół Nr IV/2011                    
z IV  Sesji Rady Gminy Celestynów

                                                        z dnia 31 stycznia 2011 roku

W sesji udział wzięli:
Radni Rady Gminy Celestynów                 -              według załączonej listy obecności
Wójt Gminy Celestynów                             -              Stefan Traczyk
Skarbnik Gminy                                          -              Agnieszka Kurek
Sekretarz Gminy                                        -              Dariusz Kołodziejczyk
Sołtysi                                                         -        wg załączonej listy obecności
Inne osoby zaproszone.

Przewodniczący  Rady   -   Mirosław  Szyda  -   dokonał  otwarcia  sesji,  powitał  radnych  oraz 
zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 14 Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 
podejmowania   przez  Radę  Gminy   prawomocnych  uchwał.  Oświadczył  ponadto,  iż  na  jego  ręce 
wpłyneły dwie pisemne prośby Pana Sylwestra Porowskiego i Pani Malwiny Klejn odnośnie zabrania 
głosu  w dyskusji  na wybrane tematy  będące przedmiotem obrad Sesji.  Następnie  Przewodniczący 
Rady odczytał proponowany  porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:
1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:
    1) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego,
    2) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych,
    3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2011,
    4) powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w
         Celestynowie.

         3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
         4. Interpelacje i zapytania Radnych.
         5. Udzielenie odpowiedzi na zapytania Radnych.
         6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych Rady z działalności w okresie między 
             sesjami.
         7. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         8. Sprawy różne.
         9. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Sesji.
        10. Zamknięcie obrad.

Radny  Łukasz  Winiarski  wnioskował  o  zdjęcie  z  porządku  obrad  projektu  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych z uwagi na to, 
że projekt nie był opiniowany przez Komisję Zdrowia.

Wniosek został przyjęty jednogłośnie.

Radny Robert Wicik  wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie powołania 
Rady Społecznej  przy  Samodzielnym Publicznym Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  w   Celestynowie  z 
uwagi na to, że projekt nie był opiniowany przez Komisję Zdrowia.
 
Wniosek nie został przyjęty. (7 za, 7 przeciw).

Porządek obrad po zmianach:

1.Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji.
2. Podjęcie uchwał w sprawach:

    1) stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego,
    2) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2011,
    4) powołania Rady Społecznej przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej w
         Celestynowie.

 3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.
 4. Interpelacje i zapytania Radnych.
 5. Udzielenie odpowiedzi na zapytania Radnych.



         6. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych Rady z działalności w okresie między 
             sesjami.
         7. Wnioski lub oświadczenia Radnych.
         8. Sprawy różne.
         9. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Sesji.
        10. Zamknięcie obrad.

Porządek obrad Sesji został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 2., ppkt 1.
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego.

Przewodniczący Rady Mirosław Szyda  powiedział, że  w dniu 7 grudnia 2010 roku Radny Bogdan 
Wójcik złożył pisemną rezygnację z pełnienia mandatu radnego Gminy Celestynów. Zgodnie z art.190 
ust.  2 ustawy Ordynacja wyborcza do rad gmin,  rad powiatów i  sejmików województw wygaśnięcie 
mandatu radnego  stwierdza rada w drodze uchwały, najpóźniej w ciągu 3 miesięcy od wystąpienia 
przyczyny wygaśnięcia mandatu. 

Wiceprzewodniczący  Rady  Romuald  Ziętala  przeprowadził  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu Radnego.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2., ppkt 2.
Podjęcie uchwały w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na 
rok 2011.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Zbigniew Konefał  powiedział, że misją i celem pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów w kadencji 2010-2014 jest dbałość o takie funkcjonowanie władz 
wykonawczych  i  podległej  im  administracji  gminnej,  by  prowadziły  one  do  maksymalnego 
wykorzystania  szans rozwojowych Gminy.  Komisja  Rewizyjna widzi  swoja rolę  nie tylko jako organ 
kontrolny, którego celem jest identyfikacja potencjalnych i rzeczywistych nieprawidłowości w sposobie 
funkcjonowania  Gminy,  ale  również  jako  konstruktywny  i  merytoryczny  organ  promujący  i 
rekomendujący zauważone w Gminie, jak również nowe, dobre praktyki działania. Komisja Rewizyjna 
planuje odbycie w 2011 roku około 6 spotkań stałych.  Komisja zakłada również możliwość odbycia 
dodatkowych posiedzeń w miarę potrzeb doraźnych lub wynikających z  wcześniej prowadzonych prac 
kontrolnych. Podobny tryb pracy Komisji przewidziany jest również na lata następne.  Zadania Komisji 
Rewizyjnej wynikające z Ustawy o Samorządzie Gminnym, i Statutu Gminy: 
1. Uczestnictwo w pracach nad zaopiniowaniem projektu budżetu Rady Gminy na 2011 rok;
2. Zaopiniowanie wykonania budżetu Gminy za 2010 rok;
3.  Przygotowanie  wniosku  i  wystąpienie  do  Rady  Gminy  w  sprawie  udzielenia  lub  nie  udzielenia 
absolutorium za 2010 rok Wójtowi; 
4. Przesłanie odpowiedniego wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
5. Opiniowanie materiałów na sesje Rady Gminy w zakresie przewidzianym dla Komisji Rewizyjnej.

Wiceprzewodniczący  Rady  Romuald  Ziętala  przeprowadził  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Celestynów na rok 2011.

Uchwała została podjęta jednogłośnie.

Ad.pkt 2., ppkt 3.
Podjęcie uchwały  w sprawie powołania Rady Społecznej  przy Samodzielnym Publicznym Zakładzie 
Opieki Zdrowotnej w  Celestynowie.

Pani Malwina Klejn powiedziała, że Samodzielny Publiczny Zakład Opiki Zdrowotnej w Celestynowie 
działa  na  podstawie  ustawy  z  dnia  30  sierpnia  1991  roku  o  zakładach  opieki  zdrowotnej.  Przy 
Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki  Zdrowotnej  działa  Rada  Społeczna  będąca  organem 
inicjującym  i  opiniodawczym  Rady  Gminy  oraz  organem  doradczym  Dyrektora  Samodzielnego 
Publicznego Zakład Opieki Zdrowotnej. Radę Społeczną powołuje, odwołuje oraz zwołuje jej pierwsze 
posiedzenie Rada Gminy. Kadencja Rady Społecznej trwa cztery lata. Rada Społeczna powoływana 



jest  w okresie 3 miesięcy od daty ukonstytuowania się Rady Gminy.  W skład Rady wchodzą:  jako 
przewodniczący:  Wójt  gminy  lub  osoba  przez  niego  wyznaczona  I  jako  członkowie:  przedstawiciel 
wojewody, przedstawiciele wybrani przez Radę. Do zadań Rady Społecznej należy: 1. przedstawienie 
Radzie  Gminy  wniosków  i  opinii  w  sprawach  a)  zmiany  lub  rozwiązania  umowy  o  udzielenie 
publicznego  zamówienia  na  świadczenia  zdrowotne,  b)  zbycia  środka  trwałego  oraz  zakupu  lub 
przyjęcia  darowizny  nowej  aparatury  i  sprzętu  medycznego  c)  związanych  z  przekształceniem lub 
likwidacją zakładu, jego przebudową, rozszerzeniem lub ograniczeniem działalności d) przyznawania 
Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego ZOZU nagród e) rozwiązywania stosunku pracy lub umowy 
cywilnoprawnej  o  zarządzanie  Zakładem  z  Dyrektorem  Samodzielnego  Publicznego  ZOZU. 
2.Przedstawianie  Dyrektorowi Samodzielnego Publicznego ZOZ-u wniosków i opinii w sprawach: planu 
finansowego, inwestycyjnego, rocznego sprawozdania z realizacji planu finansowego, inwestycyjnego, 
kredytów  bankowych  lub  dotacji,  podziału  zysku  i  uchwalenie  regulaminu  swojej  działalności  oraz 
przedkładanie regulaminu do zatwierdzenia Radzie Gminy.3. Zatwierdzenie Regulaminu porządkowego
Samodzielnego  Publicznego  Zakład  Opiki  Zdrowotnej.  4.  Dokonywanie  okresowych  analiz  skarg  I 
wniosków  wnoszonych  przez  osoby  korzystające  ze  świadczeń  zakładu,  z  wyłączeniem  spraw 
podlegających nadzorowi medycznemu.5. Przedstawienie wniosków organowi finansującemu określony 
zakres  działalności,  w którego  imieniu  Rada  Społeczna  wykonuje  swoje  zadania.  6.  Wykonywanie 
innych zadań zleconych przez Radę Gminy związanych z działalnością Samodzielnego Publicznego 
Zakład Opieki Zdrowotnej. 7. Sposób powoływania posiedzeń Rady Społecznej, tryb pracy oraz sposób 
rozstrzygania  określan  Regulamin  Organizacyjny  Rady  Społecznej.  Przedstawicielem  Wojewody  w 
Radzie Społecznej jest Pani Teresa Sitek- Zdziarska a proponowani członkowie: Marian Celiński, Adam 
Kieler, Jerzy Łukaszewski, Hanna Zajączkowska, Bożena Piętka.

Radny Robert Wicik zapytał czy z działalności Rady poprzedniej kadencji jest sprawozdanie.

Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  że  zgodnie  ze  statutem,  Rada  Społeczna  nie  miała  takiego 
obowiązku.  Natomiast  cała  dokumentacja  Rad  Społecznych  jest  zbierana  i  dostępna  w  Urzędzie 
Gminy.

Radny Robert Wicik zapytał czy są protokoły ze spotkań rady.

Pani Malwina Klejn powiedziała, że są protokoły, z tym, że jest zapisane, że Rada Społeczna powinna 
się spotykać nie rzadziej jak raz na trzy miesiące.

Przewodniczący  Rady  Mirosław  Szyda  zapytał  czy  są  oświadczenia  kandydatów  do  rady,  że 
wyrażają oni zgodę na kandydowanie.

Pani Malwina Klejn powiedziała,  że oświadczeń pisemnych nie ma, ale  rozmawiała  ze wszystkimi 
kandydatami i wyrazili oni zgodę.

Radna Izabella Filpowicz-Żaroń  zapytała jak się ukladała współpraca Rady Społecznej poprzedniej 
kadencji z Dyrektorem SPZOZ.

Dyrektor SPZOZ Lech Krasieńko powiedział, że współpraca była bardzo dobra.

Przewodniczący Rady Mirosław Szyda zapytał dlaczego w przypadku omawianego projektu nie ma 
zastosowania  art.  33  pkt  1  i  4  ustawy o samorządzie  gminnym,  który  mówi,  że można  powierzyć 
prowadzenie niektórych spraw w imieniu wójta zastępcy wójta lub Sekretarzowi.

Mecenas  Arkadiusz  Czyżewski  wyjaśnił,  że  zasady  działania  Rady  Społecznej  przy  SPZOZ  są 
regulowane przez ustawę o zakładach opieki  zdrowotnej,  statut  SPZOZ w Celestynowie uchwalony 
uchwałą Rady Gminy Celestynów oraz załącznik do stautu czyli regulamin pracy SPZOZ. Artykuł 45 
ustawy  o zakładach opieki zdrowotnej określa kto może wchodzić w skład Rady Społecznej czyli Wójt 
lub osoba przez niego wyznaczona oraz przedstawiciel Wojewody jako osoby narzucone ustawowo. 
Natomiast statut  określa, że dodatkowo w skład Rady Społecznej wchodzi 5 osób wyznaczonych przez 
Radę Gminy.

Wiceprzewodniczący  Rady  Romuald  Ziętala  przeprowadził  głosowanie  imienne  nad  projektem 
uchwały  w  sprawie  powołania  Rady  Społecznej  przy  Samodzielnym  Publicznym  Zakładzie  Opieki 
Zdrowotnej w  Celestynowie.



Uchwała została podjęta 5 głosami za, przy 9 głosach wstrzymujących.

Ad.pkt.3
Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności między Sesjami.

Radny Tadeusz Floriańczyk  zapytał,  czy Wójt  mógłby rozszerzeć temat spotkania z Prezydentem 
Otwocka w sprawie szybkiej Kolej Mazowieckiej.

Wójt  Stefan  Traczyk  powiedział,  że były  dwa  spotkania.  Na Komisji  Finansów i  Inwestycji  Radni 
otrzymali  stanowisko  Wójta  w tej  sprawie  czyli  wspólnego biletu  kolei  Mazowieckiech  i  Transportu 
Miejskiego w Warszawie. Do tej pory wspólny bilet był finansowany przez kilka samorządów z terenu 
powiatu  Otwockiego  łącznie  z  Powiatem.  Wójt  powiedział,  że  niektórzy  mieszkańcy  Celestynowa 
korzystają z biletu wspólnego ze Śródborowa do Warszawy, dlatego też uważa, że gmina powinna w 
jakimś  małym  procencie  uczestniczyć  w  współfinansowaniu  tego  przedsięwzięcia.  Ponadto  gminy 
Powiatu Otwockiego chciałyby aby Celestynów uczestniczył również w przedsięwzięciu szybkiej Kolei 
Mazowieckiej. Temat będzie szerzej omówiony na następnej Komisji Finansów i Inwestycji.

Ad.pkt. 4.
Interpelacje Radnego Roberta Wicika:I

1. Czy Wójt ma już propozycje zmiany formy prawnej Gospodarki Komunalnej?
2. W poprzednim roku zostały  w budżecie przesunięte  środki  dla  Straży Pożarnej  w Otwocku 

związane z przekazaniem samochodu dla Zabieżek. Czy prawdą jest, że Gmina nie wywiązała 
się z tej dotacji? Jeżeli tak to dlaczego?

3. Czy zostały przekazane środki do Karczewa związane z uczestnictwem Gminy Celestynów w 
przedśwzięciu instalacji kolektorów słonecznych na terenie gminy. Jeżeli nie to dlaczego? Czy 
to zagraża całemu projektowi?

Interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Na  stronie  Urzędu  Gminy  Celestynów  ukazała  się  informacja,  że  Gmina  będzie  mogła 
przystąpić do  projektu dofinansowania budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. Jaki 
będzie  udział  finansowy  gminy  w  tym  projekcie.  Czy  sołectwa  miały  zorganizowane 
spotkania, aby ta informacja dotarła do szerszej liczby mieszkańców. Czy projekt obejmie 
wszystklich mieszkańców wymienionych sołectw. Prośba, aby o tego typy projektach byli 
poinformowani Radni i sołtysi.

2. Jak przebiegają prace modernizacyjne w Klubie przedszkolnym w Pogorzeli? Rodzice mieli 
informację,  że zajęcia rozpoczną się z początkiem roku. To przedszkole bierze udział  w 
projekcie  unijnym.  Czy  nie  będzie  on  zagrożony?  Kiedy  Punkt  Przedszkolny  będzie 
otwarty?

3. Otwock starał się i będzie miał wykonane przejście przez tory. Czy Celestynów korzystając 
z  doświadczenia  Otwocka nie  mógłby  również  wybudować  naziemnego  przejście  przez 
tory.

Interpelacje Radnej Izabelli Filipowicz-Żaroń:

1. Czy została wybrana firma, która będzie zajmowała się odśnieżaniem dróg.  Czy zostało 
określone czym będą posypywane drogi na terenie gminy Celestynów?

Przewodniczący Rady Mirosław Szyda ogłosił 10 minut przerwy.

Ad.pkt. 5.
Odpowiedź na interpelacje Radnego Roberta Wicika:

1.  Pierwsze  rozmowy  odnośnie  sensu  i  podłoża  ekonomicznego  przekształcenia   formy  prawnej 
Gospodarki Komunalnej były prowadzone. W najbliższym czasie będą one kontynuowane. Na 
pewno trzeba będzie zaangażować w to firmy zewnętrzne. 

             2. Uchwałę w sprawie środków PSP uchyliła Regionalna Izba Obrachunkowa. Będzie
                 propozycja umieszczenia tego przesięwzięcia w budżecie na 2011 rok.
             3. Wniosek do budżetu dotyczący kolektorów słonecznych wpłynął w tym dniu co obradowała 



            Rada.  Ze względu na szacunek do Rady nie było to przedstawione w ostatniej chwili. Zadanie 
            to będzie zaproponowane w projekcie budżetu na 2011 rok. Nie ma zagrożenia realizacji 
            projektu.

Odpowiedź na interpelacje Radnego Tadeusza Floriańczyka:

1. Informacja o przydomowych oczyszczalni ścieków ma charakter sygnalizacyjny. Właściciel 
nieruchomości,  który otrzyma dofinansowanie będzie  musiał  załatwić  sprawy formalno – 
prawne.  Ze  względu  na  to,  że  nie  we  wszystkich  miejscowościach  można  zrealizować 
kanalizację  gmina  chce  przystąpić  do  tego  projektu.  Szczegóły  dotyczące  projektu  są 
przedstawiane w Urzędzie Gminy w  referacie zajmującym się środkami unijnymi.

2. Punkt  Przedszkolny  w  Pogorzeli  pod  względem  formalno-prawnym  powinnien  być 
przygotowany  do  lipca,  w  którym  to  terminie  rusza  projekt  unijny.  Będzie  propozycja 
przesunięcia środków na ten cel w budżecie na 2011 rok.

3. Wójt poprosi pracowników o potwierdzenie u odpowiednich władz Otwocka tej informacji. 
Przejście naziemne przez tory jest w Celestynowie potrzebne. Natomiast są przepisy PKP i 
regulaminy, które regulują lokalizację przejść przez tory.

Odpowiedź na interpelacje Radnej Izabelli Filipowicz- Żaroń:

1.Firmy, które świadczą usługi w zakresie odśnieżania nie mają profesjonalnego sprzętu, który   by 
rozrzucał piasek i sól. Wójt jest za tym, aby odśnieżanie było profesjonalne ale związane jest to 
z kosztami.

Ad.pkt. 6
Sprawozdanie  Przewodniczących  Komisji  Stałych  Rady  z  działalności  w  okresie  między 
sesjami.

Przewodniczący  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia  i  Pomocy  Społecznej  Łukasz  Winiarski 
poinformował, że w okresie międzysesyjnym w dniach 18, 24, 25 i 26 stycznia odbyły się 4 posiedzenia 
Komisji.  18  stycznia  Komisja  opracowała  plan  pracy,  ustaliła  program  spotkań  w  placówkach 
oświatowych oraz omówiła wnioski złożone przez pracowników na rok 2011. W dniu 24 stycznia odbyło 
się  pierwsze  posiedzenie  wyjazdowe  Komisji  podczas,  którego  wizytowano  Szkołę  w 
Podbieli,Przedszkole Samorządowe  w Celestynowie,  Szkołę Podstawową w Celestynowie i  Zespół 
Szkół.  W dniu  25  stycznia   odbyło  się  pierwsze posiedzenie  wyjazdowe Komisji  podczas,  którego 
wizytowano SPZOZ, GOPS i GOK. W dniu  26 stycznia Komisja odwiedziła Szkołę Podstawową w 
Regucie, Szkołę Podstawową w Starej Wsi, Przedszkole w Starej Wsi, Szkołę Podstawową w Ostrowie, 
Punkt Przedszkolny w Pogorzeli. 

Przewodniczący  Komisji  Infrastruktury,  Bezpieczeństwa  Publicznego  i  Ochrony  Środowiska 
Jacek Strzeżysz zebrała się dwa razy od czasu ostatniej Sesji. Pierwsze spotkanie miało miejsce 14 
stycznia,  drugie  25  stycznia.  Zagadnienia  przedstawione  na  Komisji  w  dniu  14  stycznia:  1)  stan 
techniczny  dróg  i  cieków,  studium  propozycji  odprowadzania  wody  z  miejscowości  Celestynów 
opracowane  w  roku  1998.  Komisja  wnioskowała  do  Wójta  o  przygotowanie  ewidencji  istniejących 
rowów  na  podstawie  map  oraz  o  przekazywanie  do  Urzędu  Gminy  problemów  z  niedrożnym 
odwodnieniem  w  terminie  do  końca  lutego.  2)  stan  zaawansowania  inwestycji  na  terenie  gminy 
Celestynów.  Komisja  wnioskowała  do  Wójta  o  zebranie  informacji  na  temat  przydomowych 
oczyszczalni  ścieków w szczególności  źródeł  finansowania  inwestycji  oraz  sposobu  przygotowania 
gminy  i  zainteresowanych  projektem  mieszkańców.  3)  opinia  w  sprawie  nadania  nazwy  ulicy  w 
miejscowości  Tabor.  Komisja  stanęła  na  stanowisk,  że korzystniejsze  będzie  nadanie  nazw ulic  w 
miejscowości  Tabor  kompleksowo.  Zagadnienia  przedstawione  na  Komisji  w  dniu  25  stycznia:  1) 
omówienie  projektu  budżetu  na  2011  rok.  Komisja  wnioskowała  o  zagwarantowanie  środków  na 
budowę studni głębinowej oraz opracowanie koncepcji porównaczej możliwości budowy oczyszczalni 
ścieków na terenie Gminy Celestynów. 2) włamania na terenie gminy w okresie przedświątecznym. 
Komisja wnioskowała o środki na dodatkowy patrol Policji w kwocie około 20 000 zł rocznie.
Na najbliższym spotkaniu Komisja będzie chciała zapoznać się z działalnością Gospodarki Komunalnej.

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja zebrała się w 
styczniu dwukrotnie. 17 stycznia Komisji zostały przedstawione odpowiedzi na wnioski przygotowane 



przez Wójta, które zostały złożone 21 grudnia 2010 roku. Na spotkaniu w dniu 21 stycznia Komisja 
zapoznała  się  z  dochodami  gminy  ujetymi  w  projekcie  budżetu  na  rok  2011  oraz  wydatki  na 
administrację ujęte w projekcie na budżetu na 2011 rok.

Ad.pkt. 7
Przewodniczący  Rady  Gminy Mirosław  Szyda ze  względu  na  niewystarczającą  treść  i  niepełne 
wyczerpanie  tematów prezentowanych przez Wójta  w sprawozdaniu,  na mocy paragrafu  12.  pkt  2 
Statutu  Gminy  Celestynów  wnioskował  o  zastosowanie  się  do  wstępnego  projektu  omawianego 
sprawozdania,  satnowiącego  załącznik  do  niniejszego  wniosku.  Jednocześnie  wnioskował,  aby 
sprawozdanie było sporządzane w formie pisemnej  w terminie 7 dni przed wyznaczonym terminem 
Sesji oraz przesyłane przez Biuro Rady łącznie z materiałami na Sesję. (wniosek stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu).

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Szyda  ze względu na obowiązki Wójta wynikające z art. 33 
pkt  2  ustawy  o  samorządzie  gminnym,  wnioskował  o  przeprowadzenie  prace  mających  na  celu 
aktualizację  regulaminu  organizacyjnego  Urzędu  Gminy  Celestynów i  dostosowanie  jego  treści  do 
aktualnie  obowiązujących aktów prawnych i  zarządzeń wydanych od 1 stycznia 2008 roku do dnia 
dzisiejszego. (wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Przewodniczący  Rady  Gminy  Mirosław  Szyda  przedstawił  Stanowisko  Klubu  Radnych  ,,Projekt 
2014”  Rady  Gminy  Celestynów  kadencji  2010-2014  dotyczące  funkcjonowania  Komisji  Rewizyjnej 
Rady Gminy Celestynów.  (stanowisko stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Ad.pkt. 8
Pani  Agnieszka  Burek  przedstawiła  sprawę  złego  stanu  dróg  w  Celestynowie  a  wszczególności 
śliskiej  nawierzchni ulicy Osieckiej w Celestynowie,  na której  dniu 28 stycznia 2011 roku doszło do 
wypadku  samochodowego.  Wezwała  Wójta  Gminy  i  Radę  Gminy  do  podjęcia  natychmiastowych 
działań mających na celu poprawę jakości odśnieżania dróg.

Radny Zbigniew Konefał zaproponował, aby na każdej ulicy stały pojemniki z piaskiem.

Pan Sylwester Porowski przedstawił niektóre zagadnienia dotyczące działalności Instytutu Wysokich 
Ciśnień PAN oraz Parku Innowacyjnego ,,Unipress”, który ma powstać w Celestynowie.

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Szyda  poinformował, że w dniu 31 stycznia powstał nowy 
Klub Radnych pod nazwą:,,Tu jest mój dom”. W skład klubu weszli następujący Radni: Robert Wicik – 
przewodniczący klubu, Izabella Flipowicz – Żaroń – zastępca przewodniczącego, członkowie: Romuald 
Ziętala, Jacek Poplewski, Tadeusz Floriańczyk, Jacek Strzeżysz i Stanisław Pawlak.

Ad.pkt 9.
Protokół z Sesji z dnia 30 listopada i 7grudnia 2010 roku został przyjęty jednogłośnie. Protokół z Sesji z
dnia 14 grudnia 2010 roku został przyjęty jednogłośnie.

Ad.pkt 10.
Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Szyda zamknął obrady.

                                                                            Przewodniczący Rady Gminy Celestynów

                                                                                                  Mirosław Szyda 

Sporządziła: Katarzyna Świderska


	Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:
	Protokół z Sesji z dnia 30 listopada i 7grudnia 2010 roku został przyjęty jednogłośnie. Protokół z Sesji z
	dnia 14 grudnia 2010 roku został przyjęty jednogłośnie.

